
Rapport från KPR möte den 18 sept. 2017 

Tony Hansson hälsade alla välkomna. Han presenterade Anna Friberg, som har fått tjänsten, 
som äldreomsorgschef. Hon har tidigare bl. a. jobbat inom Region Skåne. Hon bor i 
Bunkeflostrand. 
Bidragsreglerna för pensionärsföreningarna förblir oförändrade. 
Påminnelse till förvaltningarna att komma ihåg att KPR är en remissinstans så t.ex. har 
Kultur och Fritid antagit ett kulturpolitiskt beslut utan att skicka detta till KPR. 
Ghazal Delafrouz, planerings och utvecklingssekreterare, presenterade resultatet från 
Workshopen den 21 juni som hade som tema ”Framtidens boende för äldre”. Em. började 
med föredrag bl. a av Oskar Jonsson från CASE, som är ett forskningscentrum vid Lunds 
universitet. I fokus för forskningen står stödjande miljöer för en åldrande befolkning. 
Efter föredragen var det grupparbeten. Frågor, som vi diskuterade, gällde vad man önskade 
sig när man var 65 + och 80+. Vilka krav har man på bostaden, servicen och området där 
man bor. Vad gör mig trygg och vad gör mig otrygg i mitt boende. Vi fick en sammanställning 
av dessa grupparbeten på KPR mötet. Det man efterfrågade var ett boende i markplan el 
med hiss. Bostaden skall vara handikappanpassad. Ha tillgång till ”fixare”. Nära till buss, tåg, 
VC, apotek, mataffär och grönområde med belysning. Området skall vara lättframkomligt för 
rullatorer och permobiler. Ha tillgång till övernattningslägenhet. Trygghetsskapande faktorer 
såsom larm titthål, bra lås, social gemenskap och belysning. Otrygghets faktorer: Motsatsen 
till trygghetsfaktorerna, mycket trafik och isolerad på landsbygden. Vi fick också 10 frågor om 
vad man var beredd att betala för en lägenhet i förhållande till yta, läge, 
gemensamhetsutrymme, stöd, funktionsanpassning, omgivning och tillgång på 
fritidsaktiviteter. Endast 51 personer besvarade dem. De flesta kunde tänka sig en hyra på 
upp till 7000 SEK med en boendeyta på 2 rum o kök, 50 kvadratmeter, som är 
funktionsanpassad. Boende i blandat bostadsområde med en omgivning som leder till social 
gemenskap och aktiviteter. 
På KPR mötet fick vi 3 frågor om vad vi fick ut av workshopen. 
Föreläsningarna var bra. Grupparbetena fick oss att tänka efter hur framtiden kan se ut. 
Gruppdeltagarnas olika förutsättningar ledde till diskussioner. Alla har önskemål, men helst 
skall det inte kosta något. Det hade varit lättare att tolka deltagarnas önskemål om man fått 
veta, om man var en eller fler i hushållet och var man bor. 
Sista frågan var: Hur kan VoO utveckla medborgardialogen för äldre framöver. Följande 
förslag framfördes. Föra dialog med pensionärsföreningarna. Ca 25 % av pensionärerna i 
Eslövs kommun är med i någon pensionärsförening. Arrangera pensionärernas dag med 
seminarier, workshop och utställningar före att nå fler pensionärer, så att VoO får en 
uppfattning om hur vi vill bo och att miljön och service är viktigt. Tony Hansson hoppades att 
man kunde fortsätta kontakten med dem, som besvarade enkäten 2016 och med dem som 
var på workshopen.  
Ann-Britt Lind redogjorde för matdistributionen i hemvården. Det företag som har haft hand 

om det innan, har gått i konkurs. Ann-Britt skulle träffa en ny entreprenör samma em., som vi 

hade KPR mötet. Den, som får entreprenöravtalet, skall leverera dagligvaror och fryst 

färdigmat en gång per vecka. Avtalet berör ca 100 personer. Avtalet skall löpa under 1 år 

med möjlighet till förlängning på 4 år. Dagligvaror skall beställas via Ipad i en nätbutik. 

Hemtjänsten kan hjälpa till med detta. De kan också hjälpa till att värma maten. 

Josef Johansson, förvaltningschef, redogjorde för mediabevakningen av VoO i sommar. 1 

90-åringen som suiciderade. 2. Bilder på 4 personer, boende på ett äldreboende, som en 

anställd försett med hundhuvud och lagt ut på nätet. Josef tyckte det var olämpligt men inte 

att det var ett brott mot sekretessen. Ärendet är Lex Maria anmält. 3. Rånet i Harlösa. Både 

vårdtagare och hemtjänstpersonal drabbades. Man har ordnat med krishantering för de 

inblandade och haft genomgång av arbetsrutinerna. Personalen skall alltid ha larm med. 4. 

Förflyttning av boende på Trollsjögården. Beslut skall tas 20 sept. Det har även varit 2 

positiva artiklar. 1 Bemanningen har fungerat bra i sommar. 2 VoO har en handläggningstid 

på 26 dagar och ligger därmed på 30 plats bland kommunerna. 



Slutligen kom Bengt Andersson ordf. i Miljö och samhällsbyggnadsnämnden och försökte 

besvara våra frågor om hastighetsbegränsningarna, trafikmiljön för gående och cyklister och 

parkeringsavgifterna. 

Utanför skolor, förskolor och i villaområde skall det vara 30 km/tim. I tätorterna skall det vara 

40 km/tim och 60 km/tim i ytterområdena. 

Man har för avsikt att binda samman cykelstråken vid Stora Torg norr-söder och öster väster. 

Det kommer att införas parkeringsavgifter. Betalningen kan ske med en app på mobilen eller 

med kort i de 4-5 automater, som man kommer att sätta upp. Det går alltså inte att betala 

med kontanter. När vi i KPR påpekade att det kan bli långt att gå för dem, som inte kan 

betala via app, framförde Tony Hansson åsikten att alla som kör bil har en mobil med app för 

att kunna betala parkeringsavgiften. Bengt lovade att ta med sig frågan. Det kommer att 

kosta 10 SEK/tim. att parkera centralt och 7 SEK/tim. i de yttre delarna. Pendlarna får betala 

för 4 tim. och då gäller biljetten 1 dygn. Hur det blir vid Medborgarhusets parkering visste han 

inte. Datumparkering gäller i Eslöv. Man får inte parkera på grönytor, gång och cykelbanor 

KPR framförde svårigheterna att ta sig fram med rullstol, rullator och även cykel, när 

avfasningen av trottoarkanterna inte är tillräcklig. Detta gäller att tänka på detta speciellt när 

man bygger om eller nytt, så att det inte blir som på Solvägen. 

Efterlevnaden av parkerings och hastighetsbestämmelserna är dåligt. 

Hälso- och Sjukvårdsavtalet går långsamt framåt. Man har börjat så smått att upprätta SIP 

samordnad individuell plan för dem med stort vårdbehov. Från 1 jan. 2018 skall kommunen 

kunna ta hem färdigbehandlade patienter på 3 arbetsdagar.  

Nästa KPR- möte blir den 4 december. 


